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 MØTETYPE: FAU møte  

 MØTE NR.:   
 DATO: 07.06.2023. kl.20:00 – 21:30  

 STED: Personalrommet   

 MØTELEDER: Merete Fagernes-Turpin  

 MØTEREFERENT: Merete Fagernes-Turpin  

Referat UTSENDT TIL Deltakere +, Christian Rott  

Tilstede fra 

FAU: 

Sissel Liebich, Svein Arild Skjæveland, Ståle Berg Lønseth,, Siri V. Selvåg, Brit 

Helen Jacobsem, Maren Hana Einervoll og Merete Fagernes-Turpin 

Tilstede fra 

skolen: 

Geir Tullin Mikalsen og Claus Heggdal (rektor og avdelingsleder Stangeland skole)  

SAK   

2023/06-01 

 

Agenda. 

Merete la fram agenda for møtet som følger: 

• Velkommen 

• Inkomne saker (Merete) 

• Skolens tilbakemelding (Geir) 

• Tilbakemelding fra SU (Merete) 

• Erfaring fra dugnaden 10.05.2023 (Svein/Maren + alle) 

• Erfaring fra 17. mai 2023 (Svein/Ståle) 

• Gjennomgang av utkast for aktivitetskalender 2023/2024 (Merete) 

• Skal FAU begynne med å få oversatt skriv/kommunikasjon på andre språk? 

            I tilfellet hvilke skriv/kommunikasjon skal vi få oversattt og til hvilke språk? 

• FAU medlemmer 2023/2024 (Merete) 

• Eventuelt 

 

Vedtak: Innkalling og agenda ble godkjent. 

 

2023/06-02 Inkomne saker 

Forslag fra foresatte om stormøte-tema; 

Gleding med kombinasjon elever/ansatte og kvelden foresatte. 

Fau har tidligere med god erfaring holdt et stormøte med Gleding som tema, men 

legger forslaget inn i forslagslisten slik at temaet kan benyttes ved et fremtidig 

stormøte. 

Vedtak: Forslaget blir beholdt for mulig tema ved et fremtidig stormøte. 

 

2023/06-03 Skolens tilbakemelding: 

• Personalkabalen er på plass, men det har vært noen oppsigelser etter ansettelse. 

Vil komme i mål før skolestart.  

• Regnskap viser et overforbruk hiå (kalenderår) på ca. 500.000,-.  

• Befaring med fylket og kommunen i forbindelse med arbeid i Oalsgata. 

Ledelsen sammen med FAU leder hadde befaring med flere fra kommunen og 

fylkeskommunen anledning ny bussvei og dens inngripen i vår skolegård. 

Det vil bli en betydelig arbeidsperiode og merkbart for deler av vår skolegård 

mot Oalsgt. 

Vi ble lovet en del kompensasjon i forbindelse med tanke på det de tar vekk og 

vi kunne så snart som mulig komme med forslag på grøntområder, sosiale 

soner og lekeområder, slik at de fikk tegnet dette inn i sine tegninger. 

Jordvoll mot Rema 1000 vil også bli tatt vekk og her vil vi kunne få et helt nytt 

område til våre elever. 

Vi ble også lovet god kommunikasjon mtp sikkerhet, informasjon angående 

gjerder,nye veier for elevene i byggeperioden. 
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Elevråd og Claus har satt i gang ideutveksling til nye lekområder og apparater. 

Det er selvsagt lov for alle å komme med innspill om ønskelig(før 

sommerferien). 

• Hærverk: 

Det er i den siste tiden blitt en økning i hærverk på og rundt vår skolebyggning. 

(toalettene oversvømmes, nøkkelhull blir ødelagt,dører blir låst opp i 

friminuttene og ting blir ødelagt, særlig gymsal). 

Skolen har tatt opp dette med samtlige lærere og det vil bli mer observasjon i 

friminuttene fremover. Claus tar også runden med holdningskapende arbeid i 

klassene. 

Ledelsen ser også på andre mulige løsninger på dette problemet. 

Vedtak: Saken ble tatt til informasjon. 

2023/06-04 Tilbakemelding fra SU: 

Agenda var: 

• Nytt fra Fau. 

• Godkjenning av kommunal forskrift om ordensreglement – tas til etterretning 

med tillegg om Fau sine anbefalinger om sykling fra 5. klasse.  

• Godkjenning av lokal trafikkopplæring – godkjennes med enkelte presiseringer 

som Trygg Trafikk sin anbefaling om sykling til skolen, rettes på enkelte 

punkter for å gi rettmessig beskrivelse og endring i rutine slik at Fau får planen 

før SU sin behandling.  

• Godkjenning av skolens Plan for trygt og godt skolemiljø – godkjennes med 

tillegg om å beskrive de tiltak som iverksettes ifht de elevene som mobber samt 

en presisering i planen side 12.  

• Høringsdokumentet for Barnehage -og skolebehovsplan 2024-2027. Det blir 

satt opp et ekstraordinært SU-møte for å behandle denne saken, da 

kommunestyrevedtak ikke blir fulgt opp i saken, noe som faller uheldig ut for 

Stangeland skole. Høringsfrist 30. juni.  

• Status Stangeland skole : se skolens tilbakemelding. 

I tillegg informerte Fau-leder om at områdeutvalget vil bli gjort 

oppmerksomme på at det mangler undergang lengre ned i gata i den nye planen 

for Oalsgata. Det vil bli to underganger i nærheten av skolen.  

Samtidig blir områdeutvalget gjort oppmerksom på Fau sin henvendelse til 

Vei, park og Idrett ang. høy hastighet fra de som kommer fra Smeaheia ved 

fotgjengerovergangen ved Rema 1000. Fau ønsker en fartsdump. 

• SU vedtok at det ikke vil bli tilbudt påskegudstjeneste for skoleåret 2023/24. 

Dette er opp til vurdering hvert år, og kan derfor bli endret i fremtiden. 

• SU er bekymret over omfanget av mobbing/trakassering bland elevene 

gjennom ulike sosiale medier samt bilde -og videodeling. 

SU henvender seg til skolesjefen med et ønske at det tas initiativ for at 

kommunen kan få til et felles opplegg som dekker alle skolene i Sandnes 

(elever, ansatte og foresatte). 

Vedtak: Saken ble tatt til informasjon. 

 

2023/06-05 Erfaring dugnad 10.05.2023 

• Veldig godt oppmøte selv om været ikke var med oss. 

• Før neste års dugnad må vi tenkte godt igjennom avfallshåndteringen. Plakater 

forsvant under regnværet, som gjorde at alt ikke nødvendigvis havnet der det 

skulle. 

• Det var noe bakverk igjen – burde også selge det ved is -og pølseutsalget. 

 



Referat FAU-møte ved Stangeland Skole 07.06.2023 

 

3 

 

• 15 langpanner og 6 gjærbakst skal fordeles hvert år på antall klasser på 5. 

trinnet. 

• Pølser og is var det akkurat passe (godt tilpasset været). Smart å bestille inn for 

så å hente ut ca. 80% i første omgang. Rema 1000 tar ikke tilbake mat vi ikke 

får brukt. God erfaring å ta med seg til neste år. 

• Minner om at listen for Fau-hovedkontakter varer hele skoleår. De som blir satt 

opp på liste på vårparten melder seg for skoleåret som starter på høsten og 

varer hele skoleåret. Her var det gjerne misforståelse da informasjon om 

dugnaden ble sendt ut. 

• Det er ønskelig at blomster som blir plantet, blir plantet i blomsterkasser. 

Skrivet må oppdateres og gjerne om noen har noen blomsterkasser de kan 

donere. 

Vedtak: Erfaringen tas med til neste års dugnad. 

2023/06-06 

 

Erfaring fra 17. mai 

Ble godt gjennomført. 

Har litt leker igjen, men må bli kjøpt inn nye i januar 2024 for 17. mai senere på våren. 

Mange bruker vipps og vi har derfor nok vekslepenger fremover.  

Vedtak: Erfaringen tas med til neste års 17. mai feiring. 

 

2023/06-07 

 

Gjennomgang av utkast for aktivitetskalender 2023/2024 

Neste Fau-møte blir 30. august for å forberede årsmøtet som avholdes 6. september. 

Ny leder må kalle inn til høsten første Fau-møte. 

På bakgrunn av SU sitt innspill ang. mobbing/trakassering og deling av bilde/video på 

sosiale medier til skolesjefen avventes arrangement for stormøte på høsten. 

Det er uansett satt opp stormøte i februar/mars som vanlig.  

Ny gjennomgang gjøres på første Fau-møte i nytt skoleår. 

Vedtak:Stormøte på høsten avventes svar fra skolesjefen. Ny gjennomgang av 

aktivitetslisten på første Fau-møte til høsten. 

 

2023/06-08 

 

Skal FAU begynne med å få oversatt skriv/kommunikasjon på andre språk? 

I tilfellet hvilke skriv/kommunikasjon skal vi få oversattt og til hvilke språk? 

Fau ønsker at standard skriv av generell informasjon blir oversatt til engelsk, polsk, 

arabisk samt andre språk skolen ser er nødvendig basert på elevsammensetningen.  

Disse skrivene ønsker vi at Særskilt Norsk Opplæring (SNO) hjelper oss med å få 

oversatt: 

• Årsmøtepresentasjonen 

• Gjenbruksdagsskrivet 

• Dugnadsskriv 

• Informasjonsskriv og presentasjon til 1. klassingene 

• Nytt skriv ang. parkeringsvaktordningen, eventuelt med annen nyttig generell 

informasjon (Brit Helen utformer dette nye skrivet). 

 

Foreløpig vil vi ikke prioritere å få oversatt informasjon ang. 17. mai eller ad hoc 

skriv.  

Skrivene sendes over til skolen, som vil ta seg av å få oversatt. 

Hver gang noen gjør oppdateringer på skrivene våre, må denne informasjonen 

overføres til skolen for oppdatert oversettinger. 

Skolen ser på muligheten til å opprette sharepoint eller lignende, slik at fildelingen 

forenkles. 

Vedtak:. Skrivene som vi ønsker oversatt (ref. liste over) blir oversendt skolen. 

Brit Helen lager skriv ang. parkeringsvaktordningen mm og sender over til 

skolen. Skolen vurderer å opprette sharepoint for bedre fildeling. 
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2023/06-08 

 

Fau-medlemmer 2023/2024 

Fau trenger 2 medlemmer per trinn fra høsten 2023/24. 

For nytt skoleår er det allerede Fau-medlemmer for følgende klasser: 

1c (Benedikte) 

1b (Siri) 

3b (Svein) 

5c (Christian) 

6b (Maren) 

7c (Ståle) 

Det betyr at det må inn 8 flere medlemmer fra høsten. Det kan være flere 

medlemmer fra samme klasse, men har de allerede et Fau-medlem, vil de ikke bli 

bedt om å stille med ytterligere Fau-medlemmer. 

Et Fau-medlem stiller for minimum 2 år, for å få kontinuitet i aktivitetene, men 

gjerne lengre om ønskelig  

Vedtak: Nye medlemmer må inn fra høsten som vist i saksbehandlingen.  

 

 

 • Eventuelt 

 

 

Neste Fau-møte: 

• Onsdag 30. august 2023 20:00-21:30 

 

 

Merete Fagernes-Turpin 

 
FAU leder ved Stangeland Skole 

Mobil: 95797706 


